
Sprawozdanie z pracy wójta między sesjami – luty 2024 

26 stycznia – w Komendzie Powiatowej Straży Pożarnej w Stargardzie odbyła się uroczysta 

zbiórka , w ramach której pożegnaliśmy odchodzącego na emeryturę dotychczasowego 

komendanta Marka Huszlę. Jego obowiązki przejęła pani Sylwia Formela, która 

najprawdopodobniej zostanie mianowana na nowego komendanta PSP. 

1 lutego – w Urzędzie Marszałkowskim odbyło się kolejne spotkanie w sprawie uruchomienia 

dodatkowych pociągów w ramach porozumienia partnerów SSOM. Ostateczne ustalenia będą 

oparte o tzw. wariant bazowy, który w naszym przypadku oznacza 4 pary dodatkowych 

pociągów, które mogą być uruchomione już w marcu/kwietniu. Rozmowy o kolejnych 

zwiększeniach liczby połączeń będą kontynuowane. 

3 lutego – odbyło się walne zebranie OSP Niedźwiedź. Tematem było podsumowanie 

działalności jednostki za rok 2023 oraz udzielenie absolutorium zarządowi. 

8 lutego – wizyta p.o. komendanta PSP p. Sylwii Formeli. Wizyta miała charakter 

zapoznawczy, rozmowa dotyczyła funkcjonowania jednostek OSP i współpracy z PSP. 

9 lutego – odbyło się walne zebranie członków Stowarzyszenia Szczecińskiego Obszaru 

Metropolitalnego. Została przyjęta Strategia Rozwoju SSOM, a także podjęta uchwała 

ostatecznie zatwierdzająca do realizacji projekty poszczególnych partnerów w nowej 

perspektywie unijnej w ramach środków przeznaczonych dla ZIT. 

15 lutego – w CKiR odbyła się uroczystość „Złotych Godów”, tj. wręczenia medali za 

długoletnie pożycie małżeńskie. Uroczystość dotyczyła jubilatów z roku ubiegłego, ponieważ 

z tak dużym opóźnieniem otrzymaliśmy medale z Kancelarii Prezydenta. 

17 lutego – odbyło się walne zebranie OSP Kobylanka. Tematem było podsumowanie 

działalności jednostki za rok 2023 oraz udzielenie absolutorium zarządowi. 

20 lutego – w Komendzie Powiatowej Policji odbyła się odprawa roczna, podsumowująca 

działalność policji w roku 2023. 

22 lutego – odbył się tzw. warsztat refleksyjny stowarzyszenia Wiejska Inicjatywa Rozwoju. 

Tematem spotkania były propozycje projektów w ramach konkursów, które będą ogłaszane 

przez WIR w związku z pozyskanymi środkami unijnymi z nowej perspektywy 2021-27. Nasza 

gmina będzie mogła aplikować w kilku konkursach, z których pierwsze pojawią się 

najprawdopodobniej pod koniec bieżącego roku. 

Został przekazany plac budowy pod budowę kanalizacji w Reptowie. Wykonawca deklaruje 

rozpoczęcie prac wstępnych już w marcu, a na przełomie wiosny i lata zamierza prowadzić 

roboty główne. 

Został przekazany plac budowy pod budowę ulic Polnej i Wilczej. Przewidywany termin 

zakończenia robót na tych zadaniach to początek lipca br. 

Rozstrzygnięty został przetarg na przebudowę świetlicy wiejskiej w Kunowie. Przetarg 

cieszył się dużym zainteresowaniem. Wpłynęło 8 ofert, ceny wahały się od 1 494 900,50 zł do 



2 260 186,04 zł. Wygrała firma PROBUD z Chlebówka. Podpisanie umowy z wybranym 

wykonawcą nastąpi 1 marca. 

19 lutego ogłosiliśmy przetarg na budowę drogi przy szkole w Kobylance. Otwarcie ofert 

nastąpi 8 marca. Przypomnę, że na tę drogę otrzymaliśmy 1 mln zł dofinansowania z Polskiego 

Ładu. 

Otrzymaliśmy ZRID na budowę drogi w Reptowie. Jesteśmy na końcowym etapie 

przygotowywania dokumentacji przetargowej, w najbliższym czasie zostanie ogłoszony 

przetarg. Na tę inwestycję pozyskaliśmy 8 mln zł dofinansowania z Polskiego Ładu.  

Trwają inwestycje gminne: budowa parkingu w Morzyczynie, przebudowa drogi w Cisewie, 

przebudowa i budowa dróg na rekreacji oraz budowa drogi w Jęczydole. W przypadku tej 

ostatniej inwestycji uzyskaliśmy zgodę Wojewody Zachodniopomorskiego i przedłużyliśmy 

termin jej wykonania do połowy maja. Konieczność przedłużenia terminu wynika z wielu 

problemów pojawiających się w trakcie budowy. 

Unieważniony został przetarg na zakup autobusu szkolnego oraz budowę stacji ładowania 

samochodów elektrycznych. Na pierwszą część zadania, tj. dostawę autobusu, nie wpłynęła 

żadna oferta, natomiast na drugą, czyli budowę stacji ładowania, tylko jedna, a zaproponowana 

cena przekraczała kwotę zaplanowaną na ten cel (226 tys., przy 150 przewidzianych kosztach). 

Został ogłoszony nowy przetarg, w którym zmieniliśmy nieco warunki udziału (m.in. 

wydłużyliśmy termin wykonania umowy, zmieniliśmy parametry autobusu i stacji). Otwarcie 

ofert zaplanowane jest na 18 marca. 

W końcowej fazie jest opracowywanie dokumentacji przetargowej na wymianę opraw 

oświetleniowych w ramach programu „Rozświetlamy Polskę”, w którym otrzymaliśmy blisko 

170 tys. dofinansowania. Wymienionych zostanie 111 opraw sodowych na ledowe, które są 

własnością gminy. Przetarg zamierzamy ogłosić w przyszłym tygodniu. 

Również na końcowym etapie jest przygotowanie dokumentacji przetargowej i w przyszłym 

tygodniu zostanie ogłoszony przetarg na remonty dróg gruntowych. 

Ogłosiliśmy zapytanie ofertowe na wymianę kilku słupów oświetleniowych w Morzyczynie, 

na których będą wymieniane oprawy z programu „Rozświetlamy Polskę”, ponieważ nie można 

byłoby zamontować nowych opraw ledowych na starych słupach, a ten zakres robót nie może 

być zrealizowany w ramach programu, który obejmuje wyłącznie wymianę opraw. 

Zostało ogłoszone zapytanie ofertowe na remonty dróg bitumicznych i koszenie poboczy 

dróg i terenów komunalnych. 

Złożyliśmy wniosek o udział w programie „Błękitna flaga” dla kąpieliska w Zieleniewie. 

Wykonywane są na bieżąco uzupełnienia masą zadolenia w drogach bitumicznych. Jest to 

rozwiązanie doraźne, ponieważ bardziej gruntowne remonty mogą być zrealizowane przy 

lepszych warunkach pogodowych. 

Rozpoczęliśmy sprzątanie poboczy dróg gminnych. 



30 stycznia 2024 r. została podpisana umowa z firmą Przedsiębiorstwo Transportowe PHU 

TRANSA Artur Szklar z siedzibą w Szczecinie o świadczenie usług w zakresie transportu 

zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na rok 2024 r. Na to zadanie mamy 

dofinansowanie z Funduszu Rozwoju przewozów Autobusowych w kwocie około 1 mln zł.  

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Kobylance informuje o prowadzonej rekrutacji do 

udziału w Programie Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej – „Korpus wsparcia 

seniorów” na rok 2024.  

W związku z przystąpieniem do Rządowego Programu „ Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 

2024 Moduł II. Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Kobylance czeka na zgłoszenia od 

osób, które chciałyby otrzymać „opaskę bezpieczeństwa”- wyposażoną w następujące funkcje: 

  ●  przycisk bezpieczeństwa – sygnał SOS, 

  ●  detektor upadku, 

  ●  czujnik zdjęcia opaski/urządzenia, 

  ●  lokalizator GPS, 

  ●  funkcje umożliwiające komunikowanie się z centrum obsługi i opiekunami, 

  ●  funkcje monitorujące podstawowe czynności życiowe (puls i saturacja). 

W ramach programu seniorom w wieku 60 lat i więcej zostanie zapewniony dostęp do tzw. 

„opasek bezpieczeństwa”, które będą połączone z usługą operatora pomocy. W przypadku 

trudnej sytuacji lub nagłego zagrożenia wciśnięcie guzika alarmowego, znajdującego się na 

opasce, umożliwi połączenie się z gotową do interwencji centralą.  

Do programu w pierwszej kolejności będą kwalifikowane osoby samotne i samotnie 

gospodarujące. Zgłoszenia osób zainteresowanych uczestnictwem w Programie prosimy 

kierować do Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kobylance, ul. Szkolna 12, tel. 91 578 

85 38 od poniedziałku do piątku w godzinach od 8.00 do 15.00. 

Udział w programie jest całkowicie bezpłatny. 

Czyste powietrze – sygnały o podpisywanych umowach z jakąś firmą. Mieszkańcy przychodzą 

po zaświadczenia o dochodach, gdyż podpisali umowę na wymianę źródła ciepła, często na 

wysokie kwoty. Apelujemy, żeby zgłaszali się do naszego punktu, który prowadzi znana nam 

osoba, zatrudniona przez urząd. 

W dniu 16 lutego wpłynęło pismo od pani Orzoł następującej treści (pisownia oryginalna): 

„Szanowna Pani Wójt, uprzejmie informuję Panią, że w dniu 13 lutego 2024 r. otrzymałam list, 

który został wrzucony do mojej skrzynki pocztowej. Przedmiotowy list , załączam do niniejszej 

korespondencji. Po zapoznaniu się z treści ww., listu przekazuje go do Urzędu Gminy celem 

podjęcia stosownych działań. Jednocześnie powiadamiam Radę Gminy Kobylanka. 

Postępowanie to , podyktowane było faktem że jestem radną a dobro całej gminy – leży mi na 

sercu i upowaznia mnie do tego kodeks postępowania karnego. Proszę o zapoznanie się z treścią 

całego listu.” Do pisma dołączony został anonim, zawierający pomówienia wobec urzędu i 

jednej z lokalnych firm. Proszę nie przesyłać do mnie takiego obrzydlistwa. Gdybym to ja 

dostała taki anonim, po przeczytaniu bym go wyrzuciła do śmieci i umyła ręce. Ale jeśli pani 

radna uważa, że właściwą reakcją jest podjęcie jakichś działań, to proszę sobie je podejmować, 

a nie próbować przerzucać je na mnie. 

Korespondencja od pani Ordon – maile mają w nagłówku odbiorców, więc jeśli widać, że 

pismo skierowane zostało do mnie i do rady, proszę nie przesyłać ich „według właściwości”. 

Skoro nadawca kieruje maila czy inne pismo do obu organów, to należy przypuszczać, że 

również od obu oczekuje odpowiedzi. Ja ze swej strony takiej odpowiedzi udzielam, natomiast 

kwestia postępowania organu stanowiącego wobec pisma jest sprawą tegoż organu. Uchylanie 



się przez panią Ordon od reakcji poprzez „przekazanie według właściwości” pisma, o którym 

wiadomo, że wpłynęło również do organu wykonawczego, jest co najmniej niedorzeczne. 


